

BOLIVIA 玻利維亞

- Many distant and isolated councils' have difficulty sending their monthly Minutes to their Senatus due to bad postal service. They keep in constant telephone contact with their Senatus correspondents.
很多遙遠及在荒僻地方的部門由於郵遞服務不好,他們很難郵寄每月會議記錄給他們所屬的分團,只好以電話聯絡.

PARAGUAY 巴拉圭

- Senatus has 3 praesidia in the National Seminary and one in a prison.
分團有三個支團在國家的修院及一個支團在監獄裏.

AUSTRALIA 澳洲

- Brisbane Comitium celebrates its 80th Anniversary on 28th July.
布里斯班督察區團在 7 月 28 日慶祝 80 周年.

PHILIPPINES 菲律賓

- Bicolandia Senatus celebrates its 75th Anniversary in July.
Bicolandia 分團在 7 月慶祝 75 周年.

IRISH PROVINCIAL REPORT 愛爾蘭

- The Alfie Lambe Mass took place in Tullamore on Sunday 20th January. The chief celebrant was Bishop Michael Smith. The Mass was attended by members of Alfie's family and by legionaries from South America.
林艾峰兄弟的紀念彌撒於 1 月 20 日在 Tullamore 舉行, 由主教主禮. 紀念彌撒更有林艾峰兄弟的家人由南美來一起參與.